

Histoire de Soucoupes volantes

Les « Titis Béthunois » ne manquent pas d'esprit. nous écrit un lecteur :

Deux d'entre eux se rencontrent : « Tiens, dit l'un d'eux. t'as vu, y a venu aussi une soucoupe volante à Béthune, lundi soir deux hommes l'ont vue »...

Ouais, répond l'autre impressionné, puis après quelques secondes de réflexion... « Lundi, ouais, l'lune elle était ben drôle.. ch'est pour cha ben sûr...

Ch'a, t'as cor pus d'pot qu'eux. Eux y z'ont vu ch'ell soucoupe, mais toi t'as ben sûr vu ch'el''lasse...